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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej 

Protokół nr 14/23 

14 Posiedzenie odbyło się w dniu 27 czerwca 2023r.  

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:06 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1.Członkowie komisji w liczbie 6 osób – wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Elżbieta Doroszuk 

3. Andrzej Giewon 

4. Beata Jakubiec-Bartnik 

5. Norbert Jęczalik 

6. Jerzy Woszczyk 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 27.04.2023r. 

3. Informacja SP ZOZ Myszków na temat realizacji kontraktu z NFZ oraz kondycji 

finansowej. 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

5. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec - 

Bartnik. Powitała Państwa radnych. Przewodnicząca komisji poprosiła o potwierdzenie 

obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum. Stwierdziła prawomocność obrad. 

Przedstawiła porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia komisji wszyscy radni otrzymali. 

Zapytała, czy radni mają jakieś uwagi do porządku, czy wyrażają na to zgodę? Z uwagi na brak 

uwag poprosiła o zaopiniowanie porządku obrad.   

Głosowano w sprawie: 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert 

Jęczalik, Jerzy Woszczyk 
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Do punktu 2. 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta w 

Myszkowie z dnia 27.04.2023r. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec - Bartnik zapytała, czy radni mają uwagi do 

protokołu z dnia 27.04.2023r.? Z uwagi na brak uwag przewodnicząca zaproponowała 

głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta w Myszkowie z 

dnia 27.04.2023r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert 

Jęczalik, Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 3. 

Informacja SP ZOZ Myszków na temat realizacji kontraktu z NFZ oraz kondycji 

finansowej. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że z tego co wie kondycja 

finansowa Szpitala jest fatalna, a podejście SP ZOZ jest podobne jak Burmistrza do naszej 

Komisji. Wszędzie gdzie się źle dzieje widać nikt nas nie odwiedza. Przewodnicząca komisji 

zapytała, czy radni mają pytania do materiałów przedstawionych przez SP ZOZ? Nowym 

dyrektorem SP ZOZ Myszków jest p. Krzysztof Bestwina.   

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że dopiero dzisiaj pozna nowego dyrektora SPZOZ. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk powiedział, że generalnie mieszkańcy są 

zaniepokojeni sytuacją, bo dla mieszkańców jest najważniejsze, żeby byli w tym mieście 

leczeni, tutaj oczekują pierwszej pomocy. Społeczeństwo jest zmartwione sytuacją w spółce SP 

ZOZ.  

  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że jak na razie Szpital 

funkcjonuje na takim samym etapie jak funkcjonował. Podejście Szpitala jest podobne, bo nie 

wiem, czy w ogóle na jednej komisji się pojawili. Wydaje mi się, że też nie będą się do nas 

zwracać o jakieś dofinansowania skoro tak do nas podchodzą. Tutaj mamy przedstawione 

zestawienie kontraktu, na szpitalnictwo jest koło 56 mln zł, na POZ 5,5 mln zł, na ratownictwo 

6,7 mln zł. Łączny przychód to jest 73.136.000,00 zł. Nie wiem, czy tu jest napisane, ile na 

pensje Szpital wydaje. Koszty za I półrocze działania organizacji wyniosły 24.7 mln zł, wzrosły 

o 3,8 mln zł w stosunku do roku ubiegłego. Koszt usług obecnych 1,8 mln zł, wzrost kosztów 

kadry medycznej zatrudnionej na umowy cywilno-prawne oraz pozostałe umowy. Koszty 

wynagrodzeń 1.780.000,00 zł, wzrost kosztów pracy jest prawie o 1.800.000,00 zł. Koszty 
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ubezpieczeń społecznych to 436.000,00 zł. Należności na dzień 31.03 to kwota 6.915.000,00 

zł. Z tego co nieoficjalnie wiemy to zadłużenie ZOZ wynosi około 40 mln zł.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk odpowiedziała, że tak. Dzisiaj będzie Rada, to po dzisiejszym 

spotkaniu będzie wiadomo więcej, jaki jest plan na przyszłość.  

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że tam powstała też 

fotowoltaika i ona do dzisiaj nie jest podłączona, nie działa. Teraz są najlepsze miesiące i ta 

fotowoltaikę w ogóle nie działa. Przewodnicząca komisji zaproponowała, żeby zwrócić się 

z pismem do pana dyrektora jako Komisja, czy ta fotowoltaika na terenie Szpitala już działa 

i ile ona kW wytwarza w tych słonecznych okresach.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że jak nie działa, to od kiedy, jakie są plany.   

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że podobno jeszcze nie 

zaczęła działać. Przewodnicząca komisji sformułowała pismo do SP ZOZ Myszków (pismo 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Zapytała, czy są jakieś pytania? 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk poprosił, żeby zwrócić uwagę na 

zobowiązania krótkoterminowe, które są bardzo wysokie ponad 30 mln zł, min. ZUZ, Urząd 

Skarbowy.  

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy pan przewodniczący chce 

do tego pisma dołożyć jakąś adnotację? 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk dodał, że zawsze jak się w bilans patrzy to 

zobowiązania krótkoterminowe, czyli wymagalne w krótkim okresie czasu są bardzo 

wysokie. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że to są chyba zaległości 

w stosunku do ZUZ z lat poprzednich i chyba spłacają cały czas. Przewodnicząca zapytał, czy 

radni mają jeszcze pytania do informacji z SP ZOZ Myszków? Z uwagi na brak pytań 

zaproponowała przejście do omawiania kolejnego punktu.  

 

  

Do punktu 4. 

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

1/ Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników na kadencję 2024-2027. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Norbert 

Jęczalik, Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 5.  

Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy radni mają jakieś pytania? 

W zasadzie nie mamy ich komu zadawać, ale jest też drugi pozytyw tej Komisji, będzie mniej 

do odsłuchania i jeżeli nie ma osób, które prowokują, komisje kończą się dużo szybciej. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad przewodnicząca komisji zakończyła obrady komisji.  

 

Przewodnicząca komisji  

Beata Jakubiec - Bartnik 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


